

## Referat af bestyrelsesmøde i Distrikt Fyn

Virtuelt møde - 30. december 2023 kl. 09:00.

Deltagere: Jens, Jørn, Beata, Poul, Jørgen

Afbud: Ingen

### 1. Godkendelse af referat fra sidste møde.

Referatet godkendtes.

### 2. Honorarer for udførelse af bestyrelsesarbejde.

Der udbetales honorarer efter gældende regler, dvs.

der udbetales honorar for klubhold, Rød Klub og Grøn Mester.

Bestyrelsen fastholdt, at honorar til Grøn Mester skulle udbetales på grund af det omfattende arbejde med at planlægge turneringen, selv om den endte med at blive aflyst pga. manglende tilmelding.

Da ingen medlemmer af den nuværende bestyrelse har været med til at fastlægge reglerne, blev det vedtaget at det skulle tages op på et kommende bestyrelsesmøde, da der kan være tvivl om tolkningen af de eksisterende regler, ligesom de kan være forældede, set i lyset af inflation og udvikling af bridgespillet.

### 3. Skal der være honorar for at forsøge at iværksætte turneringer.

Der er ikke rigtig basis i reglerne for at få honorar for at starte en turnering op – men evt. udlæg – eksempelvis kørsel – vil naturligvis blive honoreret.

Der bliver derfor ikke udbetalt honorar for at forsøge at starte

Vinspecialisten Cup op. Emne tages op under behandling af reglerne på et kommende bestyrelsesmøde.

### 4. Nyt om igangværende eller kommende turneringer.

Jens Kjeldsen ville gerne sikre sig at alt forløb planmæssigt ved Kval. Syd i Odense. Aftaler kom på plads, så uforudsete hændelser kunne løses. Ellers var der styr på turneringen.

Jørn Plet er turneringsleder.

DF damepar ser ikke ud til at få tilmeldinger nok. Der er ingen på nuværende tidspunkt. Jens sørger for at få aflyst turneringen, når det bliver aktuelt (Er aflyst).

Poul Hansen oplyste, at der er 8 hold i Vinoble Serie 1. Han vil fremover kræve, at den officielle spilledag i måneden er sidste spilledag med mindre, der foreligger en fast aftale senere, som Poul Hansen kan tage stilling til. Det var der opbakning til.

Jørn Plet synes at Danmarks Bridgeforbund opstilling af landsdækkende turnering er noget kaotisk i forhold til vores Serie 1.

Vores serie 1 (Vinoble) er af en tidligere bestyrelse aflyst som oprykningsrække.

I stedet skal der afholdes en kvalifikationsrække for oprykkerne, hvis der er tilmeldt mere end 3 hold. Det har der ikke været i mange år.

## **5. Midtvejsmødet og de deraf afledte ting.**

Jens orienterede om diverse sager, der havde været oppe på midtvejsmøde – bl.a. kvalifikation til 2. Division, der var sendt til behandling i et nedsat udvalg.

EU-mesterskab i Herning blev også nævnt.

## **6. Eventuelt**

Poul Hansen oplyste, at regnskabet udviste det forventede underskud.

## **7. Næste bestyrelsesmøde**

Virtuelt møde - Fredag d. 9. februar – kl 16:30.

Jørgen Olsen  
Referent